

Al-Tahreer Association for Development (TAD)

FINANCIAL OFFER

Tender No. MSL-1122-01

Note: *Any additional discounts etc.. should also be indicated in your financial offer.*

No.	Item	Unit	Qty	Unit Price سعر المفرد (الوحدة))	Total (Price including taxes and transportation) المجموع (السعر شاملاً (الضرائب والنقل)
1	Generator with 45 KVA power The general generator specifications: The power factor should be 0.8 The generator's standards - maximum speed is 2250 r.p.m -the voltage regulator $\pm 1\%$ Controllers specifications: -operating modes MRS/AMF (optional) -display screen: a back-lit LCD screen -measures for Vdc, KW, KVA, Hz, A, Vac -event log: alarm record, watch record The casing specifications: - Noise and Weather Resistant (Outdoor Weather Conditions) -Protection against corrosion. - Noise reduction level is not less than 70 Db. - Contains an emergency button. Mechanical Standard features: - Low noise design with improved performance	مولد قدرة 45KVA مواصفات المولد العامة : معامل القدرة (0.8): PF) بيانات تشغيل المولد: - السرعة الزائدة (2250 r.p.m) - منظم الجهد: $\pm 1\%$ جهاز التحكم: - وضعية التشغيل: MRS/AMF (اختياري) - شاشة العرض: شاشة LCD مضاءة من الخلف - المقاييس: Vac, A, Hz, KVA, KW, Vdc - سجل الاحداث: سجل الإنذارات، سجل الساعات مواصفات التضمين (الحاوية): - مقاوم للضوضاء والطقس (الظروف الجوية الخارجية). - حماية ضد التآكل. - مستوى ضغط الضوضاء لا يقل عن 70 Db. - يحتوي على زر طوارئ. المميزات الميكانيكية القياسية: - تصميم لمستوى ضوضاء منخفض مع أداء محسن	Set	16	

of peripheral temperature ventilation systems - Multiple doors for easy access and maintenance. - Industrial silencer with cover for rain. Electrical Standard Features: - an advanced control system designed to provide comprehensive protection to the operators - Power circuit breaker. - Battery along with a charger and cables. Voltage (V) 400/230 rpm/Hz= 1500(rpm)/50(Hz) Engine: A four-stroke (four-cycle) vertical turbocharger engine Fuel type: diesel Cooling system type: water-cooled system. - Air system: dry-type air filter. - Exhaust system: industrial silencer exhaust. - Battery charging system: 12 65 Amp, VDC Generator: - Generator Model: Stanford or Leroy Somer - Number of poles: 4 Generator specifications 45 kV: 200 liters fuel tank capacity Power: Standby KVA power - 49.6 prime KVA power -45 Generator Estimated output in prime mode (KVA): -50/62.5 Estimated output in standby mode -55/68.8 *Note: The price includes transportation to the	لأنظمة التهوية في درجة الحرارة المحيطة - أبواب متعددة لسهولة الوصول والصيانة. - كاتم صوت صناعي مع غطاء للمطر. المميزات الكهربائية القياسية: - تصميم نظام تحكم متقدم لتوفير حماية شاملة لمجموعة التوليد - قاطع دارة للطاقة. - بطارية مزودة بمولد شحن وكابلات. الفولطية (V): 400/230 - عدد الدورات / هيرتز : 1500/50 rpm/Hz المحرك: - نوع المحرك: عمودي على خط رباعي الأشواط توربو جارج. - نوع الوقود: ديزل. - منظومة التبريد: ماء. - منظومة الهواء: فلتر هواء نوع جاف. - منظومة العادم: بكاظم صوت نوع صناعي. - البطارية ومولد الشحن: 12 65 Amp, VDC المولد: - طراز المولد: ستانفورد أو لوري سمر - عدد الأقطاب: 4 مواصفات مولدة 45KV : حجم خزان الوقود (L) 200 الطاقة : Standby kva : وضع الاستعداد : - 49.6 Prime KVA : رئيسي : - 45 المولد الإخراج المقدر (KVA): - 50/62.5 الإخراج المقدر (kva):- 55/68.8. *ملاحظة : السعر يشمل النقل الى المواقع المبينة حسب المرفق (schedule of Requirements) ،				
---	--	--	--	--	--

	locations indicated according to the attachment (Schedule of Requirements), in addition to providing each generator with a fuel tank of 1000 liters.	بالإضافة الى تزويد كل مولدة بخزان وقود سعة 1000 لتر .				
No	Item	Unit	Qty	Unit Price سعر المفرد / ((الوحدة	Total (Price including taxes and transportation) المجموع (السعر شاملاً (الضرائب والنقل	
2	Generator with 100 KVA power The general generator specifications: The power factor should be 0.8 The generator's standards - maximum speed is 2250 r.p.m -the voltage regulator ± 1% Controllers specifications: -operating modes MRS/AMF (optional) -display screen: a back-lit LCD screen -measures for Vdc, KW, KVA, Hz, A, Vac -event log: alarm record, watch record The casing specifications: - Noise and Weather Resistant (Outdoor Weather Conditions) -Protection against corrosion. - Noise reduction level is not less than 70 Db. - Contains an emergency button. Mechanical Standard features: - Low noise design with improved performance of peripheral temperature ventilation systems - Multiple doors for easy access and maintenance. - Industrial silencer with cover for rain. Electrical Standard Features:	مولد قدرة 100KVA مواصفات المولد العامة : معامل القدرة (0.8): PF) بيانات تشغيل المولد: - السرعة الزائدة (2250 r.p.m) منظم الجهد: ± 1% جهاز التحكم: - وضعية التشغيل: MRS/AMF (اختياري) - شاشة العرض: شاشة LCD مضاءة من الخلف - المقاييس: Vac, A, Hz, KVA, KW, Vdc - سجل الاحداث: سجل الإنذارات، سجل الساعات مواصفات التضمين (الحاوية): - مقاوم للضوضاء و الطقس (الظروف الجوية الخارجية). - حماية ضد التآكل. - مستوى ضغط الضوضاء لا يقل عن 70 Db. - يحتوي على زر طوارئ. المميزات الميكانيكية القياسية: - تصميم لمستوى ضوضاء منخفض مع أداء محسن لأنظمة التهوية في درجة الحرارة المحيطة - أبواب متعددة لسهولة الوصول والصيانة. - كاتم صوت صناعي مع غطاء للمطر. المميزات الكهربائية القياسية:	Set	12		

	- an advanced control system designed to provide comprehensive protection to the operators - Power circuit breaker. - Battery along with a charger and cables. Voltage (V) 400/230 rpm/Hz= 1500(rpm)/50(Hz) Engine: A four-stroke (four-cycle) vertical turbocharger engine Fuel type: diesel Cooling system type: water-cooled system. - Air system: dry-type air filter. - Exhaust system: industrial silencer exhaust. - Battery charging system: 12 65 Amp, VDC Generator: - Generator Model: Stanford or Leroy Somer - Number of poles: 4 Generator specifications 100 kV: 225 liters fuel tank capacity Power: Standby KVA power - 110 Prime KVA power -100 Generator Estimated output in prime mode (KVA): -100 Estimated output in standby mode -106 *Note: The price includes transportation to the locations indicated according to the attachment (Schedule of Requirements), in	- تصميم نظام تحكم متقدم لتوفير حماية شاملة لمجموعة التوليد - قاطع دائرة للطاقة. - بطارية مزودة بمولد شحن وكابلات. الفولطية (V): 400/230 - عدد الدورات / هيرتز : 1500/50 rpm/Hz المحرك: - نوع المحرك: عمودي على خط رباعي الأشواط توربو جارج. - نوع الوقود: ديزل. - منظومة التبريد: ماء. - منظومة الهواء: فلتر هواء نوع جاف. - منظومة العادم: بكاتم صوت نوع صناعي. - البطارية ومولد الشحن: 12 65 Amp, VDC المولد: - طراز المولد: ستانفورد أو لوري سمر - عدد الأقطاب: 4 مواصفات مولدة 100KV : حجم خزان الوقود (L) 225 الطاقة : Standby kva : وضع الاستعداد - 110 Prime KVA : رئيسي - 100 المولد الإخراج المقدر (KVA): Prime - 100 الإخراج المقدر (kva): Standby - 106 *ملاحظة : السعر يشمل النقل الى المواقع المبينة حسب المرفق (schedule of Requirements) ، بالإضافة الى تزويد كل مولدة بخزان وقود سعة 1000 لتر .				
--	---	---	--	--	--	--

	addition to providing each generator with a fuel tank of 1000 liters.					
No	Item	Unit	Qty	Unit Price سعر المفرد/ (الوحدة	Total (Price including taxes) المجموع (السعر شاملاً الضرائب)	
3	Generator with 200 KVA power The general generator specifications: The power factor should be 0.8 The generator's standards - maximum speed is 2250 r.p.m -the voltage regulator ± 1% Controllers specifications: -operating modes MRS/AMF (optional) -display screen: a back-lit LCD screen -measures for Vdc, KW, KVA, Hz, A, Vac -event log: alarm record, watch record The casing specifications: - Noise and Weather Resistant (Outdoor Weather Conditions) -Protection against corrosion. - Noise reduction level is not less than 70 Db. - Contains an emergency button. Mechanical Standard features: - Low noise design with improved performance of peripheral temperature ventilation systems - Multiple doors for easy access and maintenance.	مولد قدرة 200KVA مواصفات المولد العامة : معامل القدرة (0.8): PF) بيانات تشغيل المولد: - السرعة الزائدة (2250 r.p.m) منظم الجهد: 1%+ جهاز التحكم: - وضعية التشغيل: MRS/AMF (اختياري) - شاشة العرض: شاشة LCD مضاءة من الخلف - المقاييس: Vac, A, Hz, KVA, KW, Vdc - سجل الاحداث: سجل الإنذارات، سجل الساعات مواصفات التضمين (الحاوية): - مقاوم للضوضاء والطقس (الظروف الجوية الخارجية). - حماية ضد التآكل. - مستوى ضغط الضوضاء لا يقل عن 70 Db. - يحتوي على زر طوارئ. المميزات الميكانيكية القياسية: - تصميم لمستوى ضوضاء منخفض مع أداء محسن لأنظمة التهوية في درجة الحرارة المحيطة - أبواب متعددة لسهولة الوصول والصيانة. - كاتم صوت صناعي مع غطاء للمطر.	Set	7		

- Industrial silencer with cover for rain. Electrical Standard Features: - an advanced control system designed to provide comprehensive protection to the operators - Power circuit breaker. - Battery along with a charger and cables. Voltage (V) 400/230 rpm/Hz= 1500(rpm)/50(Hz) Engine:A four-stroke (four-cycle) vertical turbocharger engine Fuel type: diesel Cooling system type: water-cooled system.- Air system: dry-type air filter.- Exhaust system: industrial silencer exhaust.- Battery charging system: 12 65 Amp, VDC Generator:- Generator Model: Stanford or Leroy Somer - Number of poles: 4 Generator specifications 200 kV: 435 liters fuel tank capacity Power: Standby KVA power - 220 Prime KVA power -200 Generator Estimated output in prime mode (KVA): -200 Estimated output in standby mode -212 *Note: The price includes transportation to the locations indicated according to the attachment (Schedule of Requirements), in addition to providing each generator with a fuel tank of 1000 liters.	المميزات الكهربائية القياسية: - تصميم نظام تحكم متقدم لتوفير حماية شاملة لمجموعة التوليد - قاطع دارة للطاقة. - بطارية مزودة بمولد شحن وكابلات. الفولطية (V): 400/230 - عدد الدورات / هيرتز : 1500/50 rpm/Hz المحرك:- نوع المحرك: عمودي على خط رباعي الأشواط توربو جارج.- نوع الوقود: ديزل.- منظومة التبريد: ماء.- منظومة الهواء: فلتر هواء نوع جاف.- منظومة العادم: بكاتم صوت نوع صناعي. - البطارية ومولد الشحن: 12 65 Amp, VDC المولد:- طراز المولد: ستانفورد او لوري سمر - عدد الأقطاب: 4 مواصفات مولدة 200KV : حجم خزان الوقود (L) 435 الطاقة : وضع الاستعداد kva Standby : - 220. رئيسي Prime KVA : - 200. المولد الإخراج المقدر (KVA (Prime): - 200. الإخراج المقدر (kva (Standby): - 212. *ملاحظة : السعر يشمل النقل الى المواقع المبينة حسب المرفق (schedule of Requirements) ، بالإضافة الى تزويد كل مولدة بخزان وقود سعة 1000 لتر .				
Total					

	OverAll Total in figures	(In USD)
	OverAll Total in Words	US Dollar only

I, the undersigned, being the authorized signatory of _____ hereby declare that we offer to provide the services requested in the request for proposals dossier for the **tender. No.** _____. Our offer comprises our Technical offer and this Financial offer.

I also declare that our firm is not in any of the below-listed situations:

- a.) bankrupt or being wound up, are having their affairs administered by the courts, have entered into an arrangement with creditors, have suspended business activities, are the subject of proceedings concerning those matters, or are in any analogous situation arising from a similar procedure provided for in national legislation or regulations;
- b.) has been convicted of an offense concerning their professional conduct by a judgment that has the force of *res judicata*; (i.e. against which no appeal is possible);
- c.) has been guilty of grave professional misconduct
- d.) has not fulfilled obligations relating to the payment of taxes in accordance with the legal provisions of the country in which they are established or in Iraq.
- e.) has been the subject of a judgment that has the force of *res judicata* for fraud, corruption, or involvement in a criminal organization

This tender is subject to acceptance within the validity period of 30 days as stated in the Instructions to tenderers.

Signed on behalf of the tenderer:

Authorized Name	
------------------------	--

Title	
Manager's signature	
Company Name	
Phone Number	
Date	